



CARRELET

D'ESTUAIRE

Confidences

BORDEAUX
Appellation d'Origine Protégée

Cépage : Merlot

Sols : Sablo-limoneux

Vinification : Pressurage direct, maîtrise des températures. Elevage sur lies fines.

Notes de dégustation : Une robe claire et lumineuse. On retrouve un nez expressif sur des notes de fruits frais. La bouche déploie une belle vivacité ainsi qu'une longue persistance aromatique sur des arômes d'agrumes.

Accords gourmands : Salades estivales, carpaccios de poissons blancs, grillades et légumes à la plancha

Qu'est-ce qu'un carrelet ?

Il s'agit d'une cabane de pêche à la silhouette atypique que l'on retrouve le long des estuaires de France, notamment en Gironde perchée sur ses pilotis, elle possède un grand filet surplombant l'eau qui sera abaissé puis remonté pour constater si les crevettes blanches de l'estuaire sont au rendez-vous !



TUTIAC
TOUT BORDEAUX !

00(33) 557 324 833 // www.tutiac.com // E-mail : contact@tutiac.com

L'ABUS D'ALCOOL EST DANGEREUX POUR LA SANTÉ. À CONSOMMER AVEC MODÉRATION. • PHOTOS NON CONTRACTUELLES



CARRELET

D'ESTUAIRE

Confidences

Grape variety: Merlot

Soil: Sandy and limestone

Vinification : Direct pressing, temperature control with maturing on fine lees.

Tasting notes: Clear and brilliant color. An expressive nose with notes of fresh fruits. On the palate, this wine exhibits a fine liveliness and proves to have a good length enhanced by its aromatic persistence of citrus notes.

Wine & Food pairing: Summer salads, seafood carpaccio, grilled meat and vegetables

What is a carrelet ?

It's a fisherman's hut with a unique architectural silhouette found on the banks of French estuaries, most notably in the Gironde region. Perched on stilts, it deploys a large net which can be lowered and raised to catch the white shrimp of the estuary!



TUTIAC
TOUT BORDEAUX !

00(33) 557 324 833 // www.tutiac.com // E-mail : contact@tutiac.com

LABUSD'ALCOOLESTDANGEREUXPOURLASANTÉÀCONSOMMERAVECMODÉRATION. • PHOTOSNONCONTRACTUELLES